2016年3月举办“各国（地区）商协会合作发展论坛”和“各国（地区）商协会（及会员）洽谈进口商品展区” （ARCCIM）  欢迎各国（地区）商协会携同会员企业参展
各国（地区）商协会：
为了加强各国（地区）商协会的合作，使各国（地区）商协会会员企业的产品进入中国市场，2016年3月1-5日在上海新国际博览中心举办“各国（地区）商协会(及会员)洽谈进口展区”（ARCCIM），同时举办“各国（地区）商协会合作发展论坛” （ARCCIM论坛），探讨各国（地区）商协会开展合作，为会员企业创造更多进入中国市场的贸易和机会，届时将与中国各商协会见面。上海进出口商会邀请各国（地区）商协会（会员企业）参加以上展区及活动。
一、“’ARCCIM’合作发展论坛”举办时间为3月3日。会场地点在“ARCCIM”举办展馆附近，论坛由上海市政府商务委员会支持、各国(地区)商协会共同主办，并与中国各省商协会见面，将有100家中国商协会和企业参加见面会和论坛。论坛时间为一天。上午9：30-12：00，下午13：30-16：30。论坛内容：1、各国（地区）商协会见面并相互介绍情况（可带资料）。2、专题发言：参考题目：①如何为中小企业创造更多贸易机会。②商协会合作优点：建立信任。③中国的“一带一路”倡议为企业发展带来机遇。

二、“ARCCIM”由上海市政府商务委员会支持，依托中国华东进出口商品交易会开展。中国华东进出口商品交易会（简称“华交会”） 已举办25届，每年3月1-5日在上海举办，由上海市、江苏省、浙江省、安徽省、福建省、江西省、山东省、南京市、宁波市9省市政府对外经贸部门联合主办。每年约3000多企业参展，约30000采购商到会。第26届华交会设有家庭用品、装饰礼品、服装服饰、纺织面料、皮革制品等专业展。“ARCCIM”是今年专门为各国（地区）商协会设立的进口展区。
“ARCCIM”论坛及展会报名参展方式：

1）参展内容：本国企业特色优势产品均可（大型机械产品除外），以轻工、纺织、食品、农产品为主，也可开展投资环境介绍、咨询、物流、电子商务、技术交易等业务。
2）展位费：国际标准展位（3m*3m），展位费用2630美元/个。
3）报名方式：商协会参展直接报名，会员企业需通过商协会报名。
4）参展形式：商协会可与1家企业共用一个摊位，2家企业也可共用一个摊位。
5）报名截止日期：2015年12月31日，并请于2016年1月20日之前支付摊位费。账号：033306 00040008525 农行江宁支行
6）关于展区采购商有以下说明： 
· 中国华东进出口商品交易会每年有3万采购商到场。
· 上海进出口商会将为各国商协会进口展再邀请专业采购商。
· 各国商协会对采购商有何要求请告知。
三、“论坛及ARCCIM”参展报名联系方式：

王秋蓉  电话：00862162727598    邮箱：wqr@shenda.com.cn
施冬意  电话：00862162726123    邮箱：freever_hi@163.com
陈正融  电话：00862152610400    邮箱：chenq-2000@163.com
四、附：①报名表   ②华交会介绍
上海进出口商会
                                             2015年11月25日
March 1st-5th 2016 “All Countries’ and Regions’ Chamber of Commerce and members Negotiation Import Exhibition Area” (ARCCIM) and “ARCCIM Cooperation and Development Forum”
Dear Sir or Madam：

In order to strengthen cooperation among chambers of commerce from all the countries and regions and accelerate these members’ products into Chinese market, “All Countries’ and Regions’ Chambers of Commerce (and members) Negotiation Import Exhibition Area” (ARCCIM) will be held on March 1ST to 5TH,2016 in Shanghai New International Expo Center China, and during the exhibition “All Countries’ and Regions’ Chambers of Commerce Cooperation Development Forum” (“ARCCIM” FORUM) will also be held. These activities aim at cooperation and creating more trade chances for members from different countries and regions. During the forum, chambers of commerce from various countries and regions will meet with Chinese chambers of commerce. Shanghai Chamber of Commerce for Import and Export sincerely invites you to join “ARCCIM” and the Forum.
“ARCCIM Cooperation and Development Forum” will be held on March 3rd near ARCCIM area, which is supported by Shanghai Municipal Commission of Commerce and co-organized by chambers of commerce from various countries and regions. In the forum, other chambers of commerce will meet with Chinese chambers of commerce from different provinces. The Forum will be from 9:30-12:00 am to 13:30-16:30pm. Forum content: 1. chamber of commerce will meet with each other and give self-introduction. 2. Seminar：topics for reference：①how to create more trade opportunities for SME. ②advantage of  chambers of commerce cooperation: to build trust. ③ China’s “the Belt and Road” initiative brings the opportunities for enterprises’ development.

 “ARCCIM” is supported by Shanghai Municipal Commission of Commerce, relying on East China Fair(ECF). ECF has 25 sessions (every year on March 1st-5th ), organized by governments of nine provinces and cities ( Shanghai, Jiangsu, Zhejiang, Anhui, Fujian, Jiangxi, Shandong, Nanjing and Ningbo). ECF attracts over 3000 exhibitors and 30000 buyers each year. The 26th ECF 2016 will be held in Shanghai New International Expo Center ( March 1st to 5th ) and sets up such areas: home products, textiles, garments, leather, gifts. 2016 “ARCCIM” is only set up for the chambers of commerce from various countries and regions.

Forum &“ARCCIM”Registration:
1）Products on display: Advantage local specialties such as light industry, textile, food, agricultural products(except large machinery). Introduction of investment environment, consulting, logistics, E-commerce, technical trading and so on.
2）Booth Rate: Standard Booth (3m*3m): $2630/ (3m*3m). Forum is free.
3）Registration  way: Chambers of commerce submit registration form to us directly, members should through chambers of commerce for application.

4）Chamber of commerce could share one booth with one member. Also two enterprises could share one booth.
5）Registration Deadline: Dec31, 2015 and please pay the booth fee before Jan.20, 2016.
Payment Account: 033306 00040008525. SWIFT CODE: ABOCCNBJ090. Service fee.
6）About buyers: 
· ECF has 30000 buyers each year.

· Shanghai Chamber of Commerce for Import and Export will invite more professional buyers to “ARCCIM”.

· Please contact us which types of buyers you want.

“ARCCIM”& FORUM Contact Information:

Ms.Wang Qiurong      Tel：00862162727598   Email：wqr@shenda.com.cn
Ms.Shi Dongyi        Tel：00862162726123   Email：freever_hi@163.com
Mr.Chen Zhengrong    Tel：00862152610400   Email：chenq-2000@163.com
Attachment :① Introduction of ECF    ②“ARCCIM” Registration Form
Shanghai Chamber of Commerce for Import and Export
                                             Nov.25th, 2015

Introduction of East China Fair (ECF)
East China Fair (ECF) is the largest trade fair organized in China that has traders from across the world and also has the highest turnover. It is held between Match 1 to 5 in Shanghai annually, and is co-organized by China's nine provinces and cities including Jiangsu, Zhejiang, Anhui, Fujian, Jiangxi and Shandong provinces, along with Shanghai, Nanjing and Ningbo cities. This fair is also supported by the Ministry of Commerce.
Started in 1991, the East China Fair has been held for 25 consecutive years now. The 25th East China Fair, covering an area of 115,000 square meters, was held at the Shanghai New International Expo Center in 2015. With 5,780 standard booths, the exhibition set up four areas featuring clothing, home textiles, consumer goods and ornaments.
Last year, the event attracted 3,378 exhibitors from home and abroad, including countries like Japan, South Korea, Lithuania, Columbia, Nepal, Thailand, Pakistan, Sri Lanka, Zambia and Western Samoa.
In addition, the fair lured more than 13,000 domestic traders and 21,200 businessmen from 114 countries and regions participating and generating an accumulated trading value of $2.57 billion.
	 FORUM & “ARCCIM” EGISTRATION FORM

ARCCIM论坛及展会报名表

	All fields with (*) are mandatory. Others are optional.

	Country and City*
	

	國家/城市
	

	Company Name *
	

	參展單位全稱
	

	Corporate Representative 
法人代表*
	

	Number of Booths
申請展位數*
	

	Origin of Exhibits (Products) *
展品（產品）原產地
	

	Products on Display*
參展商品（詳細描述）
	

	Sectors of Concentration

參展專業*
	□ Consumer Goods（日用消費品）
□ Art Deco Gifts（裝飾禮品）

□ Fashion Garment（服裝）
□ Home Textiles（家用紡織品）


	Seeking Trade Partner

需尋求貿易對象*
	□ Domestic（國内）

□ Overseas（國外）
□ Agent（代理商）
□ Retailer（零售商）
□ Cooperation Organization（合作機構）



	Company Address (Zip Code)*
參展單位地址（郵編）
	

	Contact Person （聯係人）*
	

	Tel （電話）*
	

	Fax （傳真）*
	

	E-mail （郵箱）*
	

	Mobile Phone（手機）
	

	Website（網址）
	

	Brief Introduction of your

Company

（公司簡介）*
	

	Business Certificate & Stamp
(公司營業執照及盖章) *
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